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ROTOFLUX  WITH 2 PASSAGES FOR
 HIGH  PRESSURE AND LOW SPEED

2 PASSAGES, SIZE 3/8” AND 3/4”
The ROTOFLUX unions model M, thanks to the special design of the seals and the surface of 
the rotor ground, hardened and lapped may operate at high fluid pressure and low rotation
speed with low friction and wear, for long time. Also they may remain inactive for long periods 
without seizing. They are available in three different  versions:

 passage +one straight through passage
 passages

ough passages
An antirotation pin is provided to prevent the rotation;  stop it with a slack slot. To avoid conta-
mination in case of leaks,it is necessary that one only type of fluid flows in both the two pas-
sages. Avoid to operate the union under pressure surges,and, at the max suggested operating 
limits, without consulting the ROTOFLUX customer service.

UK RU

Aluminium housing
Bushing support

Ball bearing support

Ball bearing

Bushing

O-Ring + PTFE Ring 

Hardended stainless steel rotor Screw

РОТАЦИОННЫЕ СОЕДИНЕНИЯ ROTOFLUX 
ДВУХПОТОЧНОГО ИСПОЛНЕНИЯ ДЛЯ ВЫСОКОГО 

2 ПРОХОДА РАЗМЕРАМИ 3/8” И 3/4” 
Ротационные соединения ROTOFLUX модели М, благодаря специальному дизайну
уплотнений и расположению поверхности ротора, могут работать при высоком
давлении жидкости и низкой скорости вращения на протяжении длительного
времени. Также они могут оставаться неактивными долгое время без заедания. Они
могут быть исполнены в трех различных вариантах:

1 радиальный проход + 1 прямоточный проход
2 радиальных прохода
2 прямоточных прохода. 

Стопорный  винт предназначен для предотвращения вращения с помощью
специального паза. Чтобы избежать загрязнения в случае течи, необходимо, чтобы
только один тип жидкости  бежал в оба прохода.
Избегайте использования изделия под гидравлическим ударом, на максимальных
показателях без предварительной консультации со специалистами  ROTOFLUX.

UK RUROTOFLUX  DOUBLE PASSAGES FOR HIGH  
PRESSURE AND LOW SPEED

ROTOFLUX ДВУХПОТОЧНОЕ ИСПОЛНЕНИЕ ДЛЯ  
ВЫСОКОГО ДАВЛЕНИЯ И НИЗКОЙ СКОРОСТИ
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Double passage unions
Ротационные соединения двухпоточного исполненияНомер заказа

Номер заказа
Double passage unions

Ротационные соединения двухпоточного исполнения

Double passage unions
Ротационные соединения двухпоточного исполнения
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